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Schriftelijke bijkomende vragen 
gemeenteraad 

01 september 2020 

Vraag 1 Vraag raadslid Lauwers i.v.m. overstroming Noordlaan 

Blijkens reacties van de getroffen bewoners werden ze een 5-tal jaar geleden met een 

gelijkaardige noodsituatie geconfronteerd. Heeft het bestuur kennis van de oorzaken van 

de huidige als van de toenmalige overstroming? Welke stappen zijn er de voorbije jaren 

gezet om de eventuele problemen aan te pakken en op te lossen? 

Vraag 2 Vraag raadslid Bracke i.v.m. wateroverlast 

Donderdag 13 augustus is er een hevig onweer over onze gemeente Wetteren getrokken.  

Dit zorgde voor overvloedige neerslag en zorgde voor wateroverlast in de Noordlaan, 

Moerstraat en aan de voet van de scheldebrug (kant Overschelde). De schade bleef 

gelukkig beperkt. 

 

De hogere overheid en de gemeente hebben reeds verscheidene maatregelen genomen 

om wateroverlast tegen te gaan. Dit wil niet zeggen dat het werk af is.  In de vorige 

legislatuur heeft een commissie plaatsgevonden betreffende een hemelwaterplan.  In dit 

plan werden verscheidene voorstellen gelanceerd om bij hevige of langdurige neerslag het 

water op te vangen in bv een tijdelijke opvangbekken.  Dit niet enkel buiten het centrum 

maar ook in het centrum. 

 

Bij hevige stortbuien kan plaatselijke overlast nooit 100% vermeden worden, toch moet het 

bestuur maatregelen bekijken om deze overlast zoveel als mogelijk te voorkomen. 

 

Onze vragen hierbij zijn; 

 Welke acties uit het hemelwaterplan zal dit bestuur realiseren in de huidige legislatuur?  

Kan dit eventueel extra toegelicht worden in een commissie? 

 Welke straten hebben nog met wateroverlast te kampen gehad, buiten de 

bovengenoemde straten? 

 De Noordlaan, Moerstraat, Den Aard en de voet van de Scheldebrug hebben reeds 

meermaals onderwater gestaan. Deze straten liggen nochtans zeer dicht tegen de 

Schelde. Welke specifieke maatregelen zal het bestuur nemen om de huizen in deze 

straten beter te beschermen? 

 Om de hoeveel tijd worden rioolkolken in onze gemeente gereinigd? 

Vraag 3 Vraag raadslid Bracke i.v.m. financiële gevolgen corona 

Dat de coronacrisis voor een zeer zware financiële impact zorgt, dit hoeven we niemand te 

vertellen. Dat de eerste bezorgdheid van het gemeentebestuur, de aanpak van het corona 

virus moet zijn, is evident. We mogen het financiële plaatje niet uit het oog verliezen, ook al 

zijn het éénmalige kosten. Onze gemeente kampt reeds met een zeer hoge schuldenberg 
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die in 2022 zal oplopen tot meer dan 42 miljoen euro. 

 

Vandaag keuren we 2 maatregelen goed die onze gemeente ongeveer 200.000€ zal 

kosten. Dit zonder een financieel plan en de gevolgen van deze maatregelen te kennen 

welke de impact op het budget zal zijn. In het opvolgingsrapport van het meerjarenplan is 

er een kleine toelichting betreffende de financiële impact van de maatregelen om het 

coronavirus te bestrijden terug te vinden, eveneens hebben we in de uitnodiging voor het 

fractieoverleg meerdere cijfers gekregen, maar ons inziens is dit te beperkt. 

 

Onze vragen hierbij zijn; 

Kunnen wij een duidelijke oplijsting krijgen van de reeds gemaakte kosten en mindere 

uitgaven om het virus te bestrijden.  Dit zowel op gemeentelijk vlak als voor het AGB. 

 

Kan deze oplijsting in de toekomst op zeer regelmatige tijdstippen overgemaakt worden? 

 

Als het bestuur aan GOED bestuur doet, dan is er nu reeds een financiële berekening 

(raming) gemaakt wat de maatregelen betreffende het corona virus onze gemeente in de 

toekomst zal kosten, dit over hetgeen nu reeds geweten is.  Is dit reeds gebeurd, zoja, 

hoeveel bedraagt dit? Kan dit ons overgemaakt worden. 

 

Is reeds geweten hoe deze extra kosten/mindere inkomsten zullen verrekend worden? Zal 

dit zijn door investeringen te schrappen of door de schulden te laten toenemen? 

Vraag 4 Vraag raadslid Bracke i.v.m. subsidiëring verenigingen 

Onze gemeente heeft 364.664€ verkregen van de Vlaamse Overheid om te verdelen onder 

Wetterse verenigingen. Dit om de verenigingen door de moeilijke periode van minder 

inkomsten te helpen. 

 

Onze vraag hierbij is; 

Bij sommige verenigingen is de situatie zeer donker, de maatregelen door de crisis duren 

nu reeds meer dan 6 maanden. Wanneer zullen onze verenigingen, die het heel moeilijk 

hebben, een financiële tegemoetkoming krijgen? 

Vraag 5 Vraag raadslid Blancquaert i.v.m. project deelwagens 

Wat houden de financiële bijdragen bij het project Deelwagens (Cambio) in? 

Over welke bedragen gaat het? 

Vraag 6 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. kerk Westrem 

De kerk van Westrem staat leeg ondertussen. Wat zijn de plannen hiermee?  

Vraag 7 Vraag raadslid Wijmeersch i.v.m. Wetteren kermis 

Recentelijk trok een stoet van foorkramers door Wetteren, zij vroegen op deze manier 

aandacht voor hun sector die door de Corona crisis zwaar getroffen is. In Dendermonde, 
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Herentals, Leuven, Gent, Wichelen, De Pinte, Lede, Hasselt, … zijn de kermissen ondertussen 

terug toegelaten, en deze lijst groeit nog dagelijks.  

 

Dankzij het puike werk van het markt organisatieteam is reeds vele kennis aanwezig met 

betrekking tot het organiseren van dit soort evenementen. Kan deze ervaring toegepast 

worden om een light-versie te organiseren in de loop van september – oktober? Er zijn 

voldoende pleinen in Wetteren, Massemen en Westrem, waar men gerust een aantal 

attracties kan zetten en zo wat vertier kan bieden aan de bewoners en vooral de kinderen, 

voldoende verspreid en veilig.   

Dit kan als onderdeel van de buurtbubbel-initiatieven, of als lokaal evenement.  

Kermissen zijn sinds 1 juli door de federale veiligheidsraad toegelaten en kunnen in dus alle 

veiligheid plaatsvinden.  

 

Men weet allemaal hoe belangrijk de ‘kerremesse’ is voor de Wetteraar, dus daarom zou ik 

willen vragen om de beslissing om Wetteren kermis volledig af te lassen, te herbekijken 

alsook alternatieve mogelijkheden te overwegen.  

 

Poster van gemeenten in Vlaanderen die kermis al terug toelaten op hun grondgebied. 

 

Vraag 8 Vraag raadslid Moschidis i.v.m. afschaffing jaarlijkse Wetterse kermis 

In Moeilijke tijden moet men als overheid moedige beslissingen durven nemen! 
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Ikzelf en de Wetteraars zien thans het tegenovergestelde! 

Het college van Burgemeester en Schepenen toont zich de laatste tijd van haar zwakste 

kant! 

 

Er word mij zelfs vanuit het College medegedeeld dat er onénigheid zou bestaan over 

genomen beslissingen! 

 

Ik geef slechts één voorbeeld: de afschaffing van onze jaarlijkse Wetterse Kermis. 

 

In tegenstelling met alle adviezen, ook deze van de veiligheidsraad en de voorbeelden in de 

ons omringende gemeenten en steden, mag er in Wetteren geen Kermis komen! 

 

Waarom niet? Het zou een steun kunnen zijn voor ondermeer en het bizonder de 

handelaars van aan het station. 

 

Ook gedacht aan de sociale en psychologische gevolgen voor de jeugd en de kinderen die 

nu hun Kermis moeten missen?  Ook gedacht aan het inkomstverlies van de Foorkramers? 

 

Men heeft blijkbaar aan anderen dingen gedacht dan aan het geluk en genot voor de 

Wetteraars en hun jaarlijkse Kermis! Graag het antwoord van de Burgemeester. 

Vraag 9 Vraag raadslid Moschidis i.v.m. opkuis markt Stationplein op Zondag  

Na de markt wordt het plein niet opgekuist. Met vuile toestanden als gevolg.  

Wat gaat het gemeentebestuur hieraan doen? 

Vraag 10 Vraag raadslid Moschidis i.v.m. zwerfvuil - gebruik openbare vuilnisbakken 

voor restafval - bezoek Containerpark 

 

Als ik van aan mijn woning, Felix Beernaertsplein, naar de site Cordonnier  

wandel- niet zo heel ver van elkaar- kom ik volgende wantoestanden tegen.  

Zie foto’s. Openbare vuilnisbakken puilen uit met privé restafval, gele zakken,   blauwe 

zakken liggen buiten, zwerfvuil in de vorm van blikjes,…..De site Cordonnier, eigendom van 

de gemeente, lijkt op een stort. Ik ben zeer bezorgd om de netheid van onze gemeente en 

er is nog heel veel werk aan de winkel!  

 

Mijn vragen:  

 kan de gemeente geen sensibiliseringscampagne opzetten? 

 hoeveel meldingen rond zwerfvuil kreeg de gemeente de afgelopen zes maanden dit 

jaar? Vorig jaar? 

 waar werden de laatste zes maanden de mobiele camera’s ingezet en met welk gevolg? 

 

Samen met deze problematiek rond zwerfvuil, moet ik ook toegeven dat ik een bezoek aan 

ons containerpark niet goedkoop vind. Kan men binnen onze intercommunale niet 

bekijken of men dezelfde werkwijze als ILVA kan hanteren. Daar kan elk gezin jaarlijks tot 

100 kg recycleerbare afvalstoffen aanbrengen met vrijstelling van betaling.  
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Vraag 11 Vraag raadslid Moschidis i.v.m. Basic Fit Gentsesteenweg 

Hierover is veel te doen geweest op de sociale media. Mensen vrezen opnieuw 

verkeersproblemen zoals toen de Action er was gevestigd. Zelf denk ik dat dit niet het geval 

zal zijn. Echter kan er voor ‘s avonds een systeem worden ingevoerd dat er bv vanaf 18 u 

alleen bewoners mogen parkeren?  

Vraag 12 Vraag raadslid Moschidis i.v.m. verlenging Knip van de Markt  

Het CBS deelde expliciet mee dat de knip op de markt zou gelden tot en met Wetteren 

Kermis, en zeker niet zou verlengd worden. 

Onze verbazing is dan ook groot dat, ondanks de annulering van Wetteren Kermis, er toch 

een verlenging komt van een 10- tal dagen, 

Graag vernemen we op welke evaluatie deze beslissing gebaseerd is.  

Het moet een buitengewoon positieve evaluatie zijn,  zodat het bestuur op haar eerdere 

beslissing terugkomt en toch verlengt. 

En waarom een verlenging van een 10-tal dagen? Waarom niet met 5 of met 15 dagen 

verlengd?   Ook hiervoor vernemen we graag de motivatie. Zoniet willen we pleiten om de 

knip met onmiddellijk ingang stop te zetten. 

 

De knip kende bovendien enkele gebreken. De ontradende werfsignalisatie hiel heel wat 

mensen weg uit het centrum. Ondanks herhaalde beloften van het College om betere, 

meer aantrekkelijke en duidelijkere borden te plaatsen, zagen we deze amper in het 

straatbeeld verschijnen. 

De verkeerssituatie op de Markt was niet goed leesbaar: kinderen, geparkeerde auto's, 

doorgaande fietsers, autoverkeer van, naar en op de parking... 

 

We vatten samen : goed initiatief en allicht tevredenheid bij Markthoreca. 

Maar zo als zo vaak met te weinig expertise en visie in de praktijk gebracht. 

Dat is nochtans de verantwoordelijkheid en de opdracht van onze administratie en van het 

bestuur. Of onze evaluatie overeenstemt met die van het bestuur betwijfelen we, maar 

kunnen wij niet afstoeten bij gebrek eraan. 

Graag dus spoedig mogelijk de evaluatie van het bestuur over de knip. 


